
Ας μάθουμε να τα βάζουμε 

σε όλα τα πρόσωπα: 
  

εγώ καθαρίζω 

εσύ καθαρίζεις 

αυτός καθαρίζει 

εμείς καθαρίζουμε 

εσείς καθαρίζετε 

αυτοί καθαρίζουν 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 

 

1. Βάζω την κατάληξη –ίζω στα παρακάτω ρήματα.   

εγώ φροντ______   εγώ σαπουν_____     εγώ χτ____  

εγώ μυρ_____         εγώ σφυρ_____      εγώ  χαρ_____ 
 

2. Βάζω τα ρήματα της προηγούμενης άσκησης στη σωστή πρόταση και  

  στο σωστό πρόσωπο. 
 

Η μαμά   μ_ _ _ _ _ _ τα λουλούδια που της έδωσα.  

Ο μπαμπάς μου είναι οικοδόμος και χ _ _ _ _ _  σπίτια.  

Στο διάλειμμα μας αρέσει να σφ_ _ _ _ _ _ _ _ .  

Η Θάλεια και η Σοφία χ _ _ _ _ _ _ _ μια ζωγραφιά στην κυρία.  

Η μαμά αλεπού φρ_ _ _ _ _ _ _ τα αλεπουδάκια της.  

Πάντα πριν φάτε πρέπει να σ_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ καλά τα χέρια σας. 
 

3. Κλίνω το ρήμα χτίζω σε όλα τα πρόσωπα.  

 

 

  

ONOMA: ________________________ 
 

Τα περισσότερα ρήματα 

που τελειώνουν σε –ίζω 

γράφονται με γιώτα (  . 
 

Παράδειγμα: 

καθαρίζω 

μυρίζω 

χαρίζω 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 

_________________ 
 


